
Protokoll från styrelsemöte, Smålands taxklubb 
När: Tisdag 15 oktober, kl. 18.00 

Plats: Digitalt via Skype 

Närvarande: Rebecka Lönnqvist, Stefan Carlsson, Filip Österlind, Richard Wiberg, Jörgen 
Fransson, Mia Petersson 

Ej närvarande: Göte Roman, Kent Persson, Sebastian Åkesson 

__________________________________________________________________________ 
 
§1. Mötets öppnande 

Ordförande Rebecka Lönnqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2. Val av justeringspersoner 

Richard Wiberg och Filip Österlind valdes att justera protokollet. 

§3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen lästes upp och godkändes. 

§4. Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 9 juli gicks igenom och godkändes. 

§5. AU-beslut 

Arbetsutskottet hade inte fattat några beslut sedan föregående möte. 

§6. Skrivelse från Skaraborgs taxklubb 

Styrelsens behandlar en skrivelse från Skaraborgs taxklubb som inkom den 2 oktober. Enligt 
skrivelsen har domare tillhörande Smålands taxklubb dömt rörliga viltspårprov i Skaraborgs 
län. Skaraborgs taxklubb är mycket kritiska till förfarandet, som de menar både är olämpligt 
och i strid med gällande arbetsordning. 

Inför mötet har styrelsen inhämtat ytterligare information. Enligt styrelsens genomgång rör 
det sig om sex hundar som sedan 2021 dömts av två olika domare, som båda tillhör 
Smålands taxklubb. Proven har genomförts i Skaraborgs län, men i protokollen har provplats 
angetts till Jönköpings län. De berörda domarna har medgett omständigheterna. Proven har 
inte genomförts i gränstrakten mellan Småland/Skaraborg, utan flera mil in i Skaraborg. 
Någon föregående kontakt med styrelsen i Skaraborgs taxklubb har inte tagits.  

Händelserna har skett utan kännedom hos styrelsen i Smålands taxklubb, som gör 
bedömningen att förfarandet skadat förtroendet för klubbens verksamhet. Det är allvarligt 
och därför är styrelsen överens om konsekvenser enligt nedan. 

 



Styrelsen beslutar att: 

• berörda domare fortsättningsvis inte kommer att nyttjas av Smålands taxklubb, då 
förtroende saknas. 

• i en information tydliggöra regelverket för samtliga klubbens domare. 
• Skaraborgs taxklubb ska ersättas ekonomiskt för startavgiften motsvarande sex 

viltspårprov (450 kr x 6 = 2700 kronor). 
• ordförande och sekreterare får styrelsens mandat att besvara skrivelsen. 

Protokollsanteckning: Filip Österlind deltog inte i beslutet. 

§ 7. Inkommande skrivelser 

Sekreterare Stefan Carlsson gick igenom inkommande skrivelser som var många till antalet.  

§8. Utgående skrivelser 

Styrelsen gick igenom utgående skrivelser. 

§9. Ekonomisk rapport 

Klubbens likviditet är fortsatt god med 198 000 kronor i eget kapital. Under årets första tio 
månader gör klubben ett negativt rörelseresultat om 1289 kronor. 

§10. Kommittéerna 

Utställningskommittén 

Filip Österlind informerar om att planer och domare är bokade inför utställningarna 2025.  

Vårens utställning i Hultsfred går av stapeln den 25 maj, där domare blir Gertrud Hagström 
och ringsekreterare Gunilla Olsson och Ingela Rälg.  

Utställningen i Skillingaryd blir 2 augusti och där kommer Petra Junehall att döma korthår, 
långhår och vaplar. Anette Edlander dömer strävhår. Som ringsekreterare är Gunilla Olsson 
och Ingela Rälg klara, ytterligare namn saknas. 

Viltspårkommittén 

Det har varit en bra viltspårsäsong. Förberedelserna inför SKK Start pågår. Den 1 april 2025 
kommer systemet att börja användas även i viltspårdisciplinen. 

Vårens ordinarie prov kommer att hållas i skogarna utanför Hultsfred 9-10 maj. Höstens 
ordinarie prov, tillika klubbmästerskap, går den 9-10 augusti. 

Rebecka informerar att Kronobergs taxklubb kommer att arrangera Viltspår-SM första 
helgen i augusti och ställt frågan om Smålands taxklubb kan bistå med domare. Frågan har 
nu gått ut. Behövs domare till SM, Kronoberg, första helgen augusti. Flaggar för att de 
behöver domare från Småland.  

 

 



Drevkommittén 

Efter mycket förberedelser är nu drevprovssäsongen igång. Hanteringen i SKK Start fungerar 
bra. Rebecka berättar om utbildningsinsatser som genomförts för domare. Alla har dock inte 
kunnat delta och för dem som inte haft möjlighet kommer ett uppsamlingsheat att 
genomföras. 

Adam Lönnqvist och Filip Österlind, kommissarier vid höstens prov, kommer att delta i 
utbildning som tar upp hur kommissarierna och kollegiet ska dokumentera i SKK Start. 

I slutet av september arrangerades två uppskattade drevprovsträffar, en i Hultsfred och en 
utanför Jönköping. Tack till Bobby Sköld och Göte Roman som stod värdar.  

Höstens ordinarie prov genomförs vecka 45-46 och dit är 18 hundar anmälda. Vinterns 
ordinarie prov har tidigarelagts till vecka 51. För de rörliga proven kommer att kollegium att 
genomföras varje månad.  

Rebecka informerar om Länskampen som varit lagd på is sedan pandemin. I år var den tänkt 
att genomföras första helgen i december med Smålands taxklubb som värd. Tyvärr har det 
varit svårt att engagera domare till tävlingen. Vi har därför aviserat att vi inte har möjlighet 
att arrangera tävlingen denna gång. 

Grytkommittén  

Mia Petersson informerar om att vi inte har några egna aktiviteter planerade 2025. Hon 
informerar om att Smålands taxklubb nyligen deltog på Taxens dag i Kronoberg och visade 
upp grytverksamheten, en välbesökt och mycket trevlig tillställning.  

§ 11. Årsmöte 2025 

Det har blivit dags att planera för nästa års årsmöte. Efter diskussion på årsmötet beslutades 
att styrelsen skulle arbeta för att årsmötet vartannat år skulle förläggas i Jönköpings län, 
vartannat år i Kalmar län. Styrelsen beslutar att årsmötet 2025 förläggs till Kalmar län. Efter 
en diskussion om lämpliga mötesplatser beslutas att mötet förläggs till Skeppet, Målilla 
söndag 23 februari 2025.  

Richard Wiberg åtar sig att boka lokalen. Han lovar också prata med Sebastian Åkesson 
avseende vandringspriserna. Vid årsmötet 2024 saknades ett stort antal vandringspriser och 
inför kommande möte behöver vi göra ett jobb för att få fatt på så många priser som möjligt, 
och i den mån priser kommit på villovägar, ersätta dessa med nya priser alternativt besluta 
om att vandringspriset ska utgå.  

§ 12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes. 

§13. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte sker på Sandsjö värdshus söndag 24 november. 

 



§14. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för ett bra möte och förklarade det avslutat. 

 

Jönköping den 3 november 2024 

 

 
___________________  

Stefan Carlsson  
Sekreterare  

 
 
Justeras  

 
 
___________________    ___________________ 
Filip Österlind   Richard Wiberg 
Ledamot    Ledamot 


